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REPRESENTANTSKAPSMØTE 6.11.2023 

OPPSUMMERING AV BORDSAMTALER 

 

Prosess: 

✓ Presentasjonsrunde - bli kjent med hverandre  
✓ Hver enkelt skriver ned i tabellen på arket inntil 5 tema/saker dere tenker det blir viktig å 

samarbeide om i Mosseregionen IPR de neste to årene  
✓ Runde rundt bordet slik at alle får mulighet til å presentere sine punkter  
✓ Drøfting i plenum rundt bordet  
✓ Ordstyrer rapporterer kort i plenum fra samtalene ved hvert bord (ca 2 min / bord) 
 

Rapportering: 

Simen Nord (bord 1) 

• Næringsutvikling og arbeidsplasser – viktig å samarbeide om.  

• Areal og transportplanlegging - tenke helhet i regionen når vi setter av næringsarealer  

• NTP – sammen om de viktigste store samferdselsprosjektene 

• Kollektivtransport viktig – binde sammen regionen 

• Opplevelsesnæringen og identitetsbygging 

• Oslofjorden som felles tema - fokus på landbruk/miljø.  

• Interessepolitikk – felles høringsuttalelser og påvirkning overfor overordna myndigheter 

Tom Anders Ludvigsen (bord 2) 

• Vestby er/blir del av Folloregionen/Akershus, men fylkesdelingen betyr ingen ting for 

kommunesamarbeidet i Mosseregionen 

• Næring og næringsutvikling - mangel på arealer  

• Opplevelsesnæringen – vi har alt, men må samarbeide og fortelle andre hva vi har å tilby 

• Rygge flyplass angår oss alle - høyteknologi bedrifter og utviklingen av Forsvaret 

• Samferdsel. Veldig viktig samarbeidstema – både de store samferdselsprosjektene og 

samarbeid om gang- og sykkelveier på tvers av kommunegrensene 

Kai Guttulsrød (bord 3) 

• Oslofjorden viktig samarbeidsområde - Mosseregionen kan ta ansvar og koordinere arbeidet 

opp mot sentrale myndigheter  

• Samarbeid mellom IPR-ene i regionen. Felles utviklingsprosjekter utover egen region. 

• Mosseregionen er en vekstregion – viktig å forvalte arealene og finne en fornuftig balanse 

mellom vekst og vern – arealer er en begrenset ressurs 

• Oppgavefellesskap kan være interessant – viktig å samarbeide om å levere gode tjenester til 

innbyggerne.  



 
 

Mosseregionen IPR – Representantskapet 6.11.2023 – Oppsummering av bordsamtaler 

 

René Rafshol (bord 4) 

• Mosseregionen er et attraktivt besøksmål - kultur – natur – lokalmat m.m. 

• Viktig å samarbeide om å beholde og utvikle arbeidsplasser 

• Landbruksnæringen sentral – utvikle samarbeidet opp mot NMBU 

• Viktig å samarbeide om samferdsel og Nasjonal Transportplan 

• Samarbeidet om Morsa og Oslofjorden bør fortsette 

• Beredskap seiler opp som nytt viktig tema  

• Samarbeide for å nå fastsatte klimamål 

• Viktig å være tettere på felles høringer fra sentralt hold 

• Viktig med god dialog internt i regionen – forankring av arbeidet i MIPR 

 

Michael Torp (bord 5) 

• Næringsutvikling og infrastruktur sentralt – viktig at vi er rause med hverandre 

• Gode samferdselsløsninger på tvers av kommunegrensene viktig  

• Viktig å stå sammen i aktuelle høringsprosesser 

• Helse og omsorg - mange felles helsetilbud – rekruttering av kompetanse og helsepersonell 

er sentralt - unngå konkurranse om arbeidskraften 

• Vi er en felles bolig- og arbeidsmarkedsregion 

Bente Andersen (bord 6) 

• Areal og næringsutvikling - mangel på areal og energi 

• Riksvei 19 – drar ned attraktiviteten slik det er nå 

• Kollektiv mellom og internt i kommunene er en utfordring 

• Parkering ved stasjonene er et problem 

• Bompenger og trafikantbetaling – hva vil konsekvensene kunne bli for regionen? 

• Rammevilkårene for kommunene – viktig med god og jevnlig dialog med Statsforvalter og 

andre overordnede myndigheter  

• Viktig å lytte til de allerede etablerte næringene – hva kan de bidra med av kunnskap 

• Oslofjorden og kostnader for nitrogenrensing blir en stor utfordring 

 

 

Referenter: Oddveig H. Trovik, Anne Grete Øyehaug, Vibeke Rosenlund, Terje Pettersen 


